
ГОСТ  17.1.3.12-86, Охрана природы. Гидросфера. Общие правила охраны вод от загрязнения при бурении и добыче нефти и газа на суше
Nature protection. Hydrosphere. General rules for water pollution protection over well drilling and oil and gas extracting of land

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86


ГОСТ  17.1.3.12-86, Охрана природы. Гидросфера. Общие правила охраны вод от загрязнения при бурении и добыче нефти и газа на суше
Nature protection. Hydrosphere. General rules for water pollution protection over well drilling and oil and gas extracting of land

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86


ГОСТ  17.1.3.12-86, Охрана природы. Гидросфера. Общие правила охраны вод от загрязнения при бурении и добыче нефти и газа на суше
Nature protection. Hydrosphere. General rules for water pollution protection over well drilling and oil and gas extracting of land

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86


ГОСТ  17.1.3.12-86, Охрана природы. Гидросфера. Общие правила охраны вод от загрязнения при бурении и добыче нефти и газа на суше
Nature protection. Hydrosphere. General rules for water pollution protection over well drilling and oil and gas extracting of land

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86


ГОСТ  17.1.3.12-86, Охрана природы. Гидросфера. Общие правила охраны вод от загрязнения при бурении и добыче нефти и газа на суше
Nature protection. Hydrosphere. General rules for water pollution protection over well drilling and oil and gas extracting of land

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86
http://gostexpert.ru/gost/gost-17.1.3.12-86

